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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 26 JANUARI 2021 
__________________________ 

Aanwezig: 
Hans Eyssen, voorzitter wnd. 
Rudy Janssens, Bram Van Baelen, Anja Peeten, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Annelies Vander Bracht, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim Theys, Hans Miseur, Kim 
Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Kwinten Van Dessel, Jo Vanmechelen, Sabine Wyns, 
Suzy Vanderheyden, Wim Verkammen, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Achille Claes, Nadine Van Horebeek, raadsleden 

 

 
Raadslid Herman Van Criekingen verlaat de zitting bij de bespreking van agendapunt 12. 

 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 15 
december 2020. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over 
de redactie van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden 
aangenomen, dan wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 
Tijdens deze fase van de federale noodplanning met maatregelen ter preventie van de verspreiding 
van het coronavirus COVID-19 vergadert de gemeenteraad virtueel. Op basis van het 
burgemeesterbesluit van 2 november 2020, bekrachtigd door de eerstvolgende gemeenteraad van 
17 november 2020, vindt deze gemeenteraad om redenen van volksgezondheid plaats in hybride 
vorm. Pers en publiek werden uitgenodigd om de fysieke zitting in de raadzaal bij te wonen. Voor het 
overige worden voor deze zitting ook alle regels inzake de gebruikelijke openbaarheid toegepast 
(termijn van oproeping, inzage in dossiers, tegensprekelijk debat, openbaarheid,...).De gemeenteraad 
verloopt via een systeem van videoconference met de tool microsoft teams. Alle leden van 
gemeenteraad en de algemeen directeur, zijn voor de agendapunten waarop ze als 'aanwezig' zijn 
geregistreerd in de notulen, virtueel aanwezig, incl. geluid tijdens de mondelinge stemmingen. De 
raadsleden die omwille van een belangenconflict bij een bepaald agendapunt niet mogen deelnemen 
aan de bespreking, noch aan de stemming over dit punt hebben hun microfoon uitgeschakeld bij de 
behandeling van deze punten en komen niet in beeld.  
De voorzitter opent de virtuele vergadering om 20u. Hij overloopt eerst kort met de raadsleden de 
afspraken uit de leidraad digitaal en virtueel vergaderen, die samen met de agenda op 18 januari aan 
alle raadsleden werd verspreid en die als bijlage aan deze vergadering blijft gekoppeld. 
 

Openbare zitting 
 
SEC11-210126R 
01 ONTSLAG RAADSLID EN SCHEPEN 
Voorzitter wnd. Hans Eyssen bedankt schepen Herman Theys voor zijn jarenlange inzet voor de 
gemeente, als raadslid sinds 2007 en als schepen sinds 2020. 
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Herman Theys bedankt alle raadsleden voor de goede samenwerking. Hij heeft er ook alle 
vertrouwen in dat zijn opvolger in de raad (Wim Verkammen) en de nieuwe schepen (Anja Peeten) 
klaar zijn om hun mandaat op te nemen. Ze hebben zich hier alleszins goed op voorbereid. 
Vervolgens verlaat schepen Herman Theys de raadstafel. Hij neemt plaats bij het publiek. 
 
 
SEC11-210126R 
02 AANSTELLING OPVOLGER ALS GEMEENTERAADSLID 
Tijdens de zitting richt de voorzitter zich bij de bespreking van de punten naar de afspraken inzake 
digitale voorbereiding van de agendapunten door de raadsleden, zoals opgenomen in de leidraad 
voor digitaal en virtueel vergaderen.  
• Een agendapunt dat in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer meeting.mobile door alle 

raadsleden met een 'ja, in orde' is aangevinkt, wordt niet meer besproken tijdens de zitting. Er 
wordt voor dit punt meteen overgegaan tot de stemming. 

• Indien een raadslid bij de digitale voorbereiding in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer 
heeft aangegeven, dat hij/zij dit agendapunt wil bespreken of hierbij toelichting wenst? Dan 
geeft de voorzitter het betrokken raadslid bij de behandeling van dit agendapunt eerst het 
woord. 

Voor de agendapunten 2 tot en met 6 heeft geen enkel raadslid om bespreking of toelichting 
gevraagd. 
 
 
SEC11-210126R 
03 SCHEPENMANDAAT - GOEDKEURING INVULLING 
 
 
SEC11-210126R 
04 VERKIEZING EN EEDAFLEGGING SCHEPEN 
 
 
16-210126R 
05 VIA6-AKKOORD 22 DECEMBER 2020 - GOEDKEURING UITVOERING 
 
 
16-210126R 
06 JOBSTUDENTEN GEMEENTE - DIENSTJAAR 2021 - GOEDKEURING CONTINGENT 
 
 
ROM18-210126R 
07 RODESTRAAT - VASTSTELLING WEGTRACÉ - GOEDKEURING GRONDAFSTAND  

(OMV_2020063128-202050) 
Raadslid Hans Miseur deelt mee dat de Holsbeek Beweegt-fractie consequent 'neen' stemt tegen het 
principe van de opgelegde gratis grondafstand bij omgevingsvergunningen. 
Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) antwoordt dat de fractieleider van Holsbeek Beweegt nochtans al 
met deze voorwaarde in deze vergunning is akkoord gegaan. 
 
 
ROM30-210126R 
08 AANVULLENDE VERKEERSREGELING NIEUWRODE DORP - AANLEG FIETS- EN VOETPAD - 

WIJZIGING VOORRANGSREGELS - REGELING WEGVERSMALLING - ZEBRAPADEN EN 
OVERSTEEKPLAATSEN VOOR FIETSERS - VERKEERSLICHTEN - GOEDKEURING 
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Raadslid Jo Vanmechelen (N-VA) geeft zijn bedenkingen en vragen bij dit agendapunt mee aan de 
vergadering : 
• de verkeersborden voor de kus-en-rij-zone aan de gemeentelijke basisschool moeten vervangen 

worden door de officiële borden. Dit is een gebodsbord met als onderbord 'kus en rij' in het 
Nederlands. 

• Wordt er in de bebording aan de schoolomgeving rekening gehouden met speedpedelecs? Indien 
deze zijn toegelaten in een zone waar fietsers en bromfietsers zijn toegelaten, dan moet er aan 
het verkeersbord een 'P' worden toegevoegd. 

• De verkeerssituatie voor fietsers ter hoogte van de ronding Rodestraat-Appelweg zou best 
geëvalueerd worden. Fietsers die hier willen oversteken rijden hier vaak over het voetpad. 
Terwijl ze zich op dit voetpad als voetganger moeten gedragen en moeten afstappen van hun 
fiets. 

• De beloofde evaluatie van de werking van de verkeerslichten Hoekje/Appelweg is die inmiddels 
al gebeurd? Wordt er overwogen om de 24/24u werking van de lichten te vervangen door 
knipperlichten tijdens de daluren? 

Schepen van verkeer, Anja Peeten, antwoordt namens het bestuur : 
• het plaatsen van de officiële 'kus-en-rij'-verkeersborden in de schoolomgeving zal gebeuren. 
• Of het wenselijk is om de snelle speedpedelecs toe te laten in een schoolomgeving? Dit moet het 

bestuur grondiger onderzoeken. Indien de speedpedelecs hier worden toegelaten, dan zal het 
juiste verkeersbord met 'P' hier worden geplaatst. 

• M.b.t. de verkeerssituatie van voetgangers en fietsers ter hoogte van de ronding Rodestraat-
Appelweg is er een advies gevraagd aan de politie. Dit advies is nog niet toegekomen. 

• De evaluatie van de instelling van de verkeerslichten aan Hoekje/Panoramastraat/Appelweg 
komt er op het ogenblik dat we hier terug een normale verkeerscirculatie hebben. Meten en 
evalueren op een ogenblik dat het verkeer hier omwille van corona nog geen normaal verloop 
kent, is minder relevant. 

Raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt) merkt op dat het uitstellen van de meting en evaluatie 
alleen maar tot nog meer spektakel kan leiden op dit kruispunt. Recent kon men op dit kruispunt 
immers getuige zijn van 3 verkeersongevallen.  
 
 
ROM30-210126R 
09 AANVULLENDE VERKEERSREGELING - SCHUTTERSVELD - VOORRANGSREGELING EN 

PARKEERREGELING - GOEDKEURING 
 
 
ROM31-210126R 
10 KLIMAATACTIEPLAN - GOEDKEURING 
De voorzitter geeft het woord aan schepen van milieu, Anja Peeten. De schepen stelt het 
gemeentelijk klimaatactieplan (afgekort : KAP) voor aan de hand van een powerpointpresentatie. De 
context, de doelstellingen, de concrete acties met een planning voor opstart op korte, middellange 
en langere termijn worden toegelicht aan de vergadering. 
De voorzitter geeft vervolgens het woord aan raadslid Sabine Wyns.  
Raadslid Wyns geeft aan dat N-VA Holsbeek van het bestuur een ambitieus, haalbaar en betaalbaar 
gemeentelijk klimaatactieplan verwacht. Zij wijdt dan even uit over hoe N-VA deze begrippen graag 
nog beter had ingevuld zien worden in dit KAP. Vervolgens stelt Sabine Wyns de schepen vragen rond 
4 aspecten van het KAP : de communicatie, de doelstellingen, de acties en de cijfers : 
• communicatie 

◦ De raadscommissie ging door op 19 januari, terwijl de raadsleden het omvangrijke KAP-
document pas hebben ontvangen met de agenda van de gemeenteraad op 18 januari? 

◦ Het KAP is recent toegelicht op een info-avond voor de adviesraden. Wie ontving een 
uitnodiging hiervoor? Welke raden waren vertegenwoordigd? Ook de landbouwraad?  
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◦ Raadslid Wyns stelt voor om het communicatiebeleid rond het KAP te versterken door nog 
meer kanalen in te schakelen. Niet enkel Hi en website, maar ook via een Facebookpagina, 
folders en flyers. 

Schepen Anja Peeten antwoordt:  
• met de (digitale) info-avond over het KAP werd een heel divers publiek beoogd en ook bereikt. 

O.a. alle voorzitters van de gemeentelijke adviesraden werden hierop uitgenodigd en de leden 
van de Ronde Tafel voor het klimaat. 

• In het kader van sensibilisering zoekt men de meest geschikte communicatiekanalen om de juiste 
doelgroep te bereiken per type actie. Dat kan een papieren kanaal zijn (een folder), maar ook een 
digitaal (de mogelijkheden van het participatieplatform Holsbeek-denkt-mee worden verkend) of 
een fysiek (o.a. informatie-avond, energieloket). 

• Het definitieve KAP dat nu ter beslissing voorligt is op 18 januari bezorgd aan alle raadsleden met 
de agenda van de gemeenteraad, op 19 januari is het besproken in de raadscommissie en op 20 
en 21 januari is het voorgesteld aan de adviesraden. Dat de commissieleden weinig tijd hadden 
om het KAP door te nemen, geeft de schepen toe. 

Schepen Rudy Janssens voegt toe dat de landbouwraad nog niet is samengesteld. In de Hi is er wel 
een oproep geweest voor kandidaten, maar hierop kwam geen respons. Het bestuur is zeker 
overtuigd van de nood aan een landbouwadviesraad, maar als de beroepsgroep zichzelf niet 
aangesproken voelt om deel te nemen, kunnen we hen er ook niet toe dwingen. 
Raadslid Hans Miseur vraagt of het informatieblad Hi wel een geschikt kanaal is om een oproep te 
doen? Wie leest dit informatieblad? 
• Vragen/opmerkingen van Sabine Wyns bij de doelstellingen van het KAP 

◦ de SDG's zouden bij de acties van het KAP ook visueel moeten opgenomen worden, omwille 
van de herkenbaarheid. 

◦ N-VA Holsbeek stelt vast dat de gemeente Holsbeek als 1 van de weinige Vlaamse 
gemeenten de burgemeesterconvenanten inzake CO2-reductie niet onderschreven heeft 
(269/300 Vlaamse gemeenten deden dit wel) in 2014 en 2018. Op terrein leren metingen ons 
dat in Holsbeek de CO2-uitstoot sedert 2014 is afgenomen met 12%, waarmee de gemeente 
zich in de Vlaamse middenmoot bevindt. 

◦ N-VA Holsbeek verwacht realistische doelstellingen in een KAP. Ook op langere termijn 
(2050) is een 100%-reductie te utoptisch. 

◦ De grootste verantwoordelijke voor de CO2-uitstoot zijn de gezinnen en voornamelijk die 
gezinnen die een oudere woning betrekken. Hoe wil het bestuur deze doelgroep bereiken en 
motiveren om de woning te benoveren? Wordt er gedacht aan een gemeentelijke 
renovatiepremie? 

◦ Meten = weten? N-VA Holsbeek had gerekend op een nog beter becijferd plan. Bij de acties 
ontbreken indicatoren en een kostprijsberekening. 

◦ In een collegebesluit van 30 januari 2020 geeft de duurzaamheidsambtenaar aan dat het 
bestuur een SECAP ter goedkeuring aan de gemeenteraad zou moeten voorleggen. Dit KAP 
beantwoordt volgens raadslid Wyns niet aan de principes van een Sustainable Energy and 
Climate Action Plan). 

Schepen Anja Peeten antwoordt : 
• akkoord dat de SDG's sterker 'in beeld' mogen komen bij de uitvoering van de acties. 
• De eigenaars van oudere particuliere woningen zullen we ondersteunen met nuttige 

instrumenten. Een thermografische kaart geeft ons nog een preciezer inzicht in de problematiek 
en op basis hiervan wordt dan een gericht plan van aanpak naar de doelgroep uitgerold. Het 
energieloket ondersteunt eigenaars bij de benovatie. 

• Waarin het KAP dan precies niet zou beantwoorden aan de principes van een SECAP, ziet de 
schepen niet meteen in? Ze is er wel van overtuigd dat het voorliggend gemeentelijk klimaatplan 
een groot aantal acties bevat, die, als we ons hier lokaal op inzetten, wel degelijk een impact 
zullen hebben op de CO2-emissie. 
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Vervolgens overloopt raadslid Wyns een 20-tal individuele acties uit het KAP, waar ze meer uitleg bij 
wil. Schepen Anja Peeten antwoordt telkens. 
• Bij de actie 'zonnepanelen plaatsen waar dat interessant is', merkt raadslid Wyns op dat dit erg 

vaag blijft. Het KAP is in het algemeen nog teveel een opsomming van acties, die weinig concreet 
zijn. Waar? Wanneer? Hoeveel kost dit? zijn vragen die onbeantwoord blijven. 
◦ Antwoord schepen : heel concreet zijn er in 2021 reeds werken aan het dak van het 

gemeentehuis. Hier starten we mee. Vervolgens brengen we de daken van het 
gemeentepatrimonium in kaart en inventariseren waar zonnepanelen zouden kunnen (vb. in 
het kader van de renovatie van het dak). 

• Heeft de gemeente al een concreet stappenplan voor ogen bij de verledding van de 
straatverlichting? 
◦ Schepen van infrastructuur Rudy Janssens antwoordt dat de gemeente hiervoor al een zeer 

concrete planning heeft, die volgende maand op de gemeenteraad wordt geagendeerd. 
◦ Schepen Janssens geeft aan dat hij de opmerkingen van raadslid Wyns bij de doelstellingen 

van het KAP zo algemeen vindt, dat eenieder die zou kunnen maken ook zonder dat men het 
KAP heeft gelezen. 

• 'Invoering van herbruikbare bekers'. Welke concrete stappen zal het bestuur voor deze actie 
nemen?, vraagt raadslid Wyns. 
◦ Antwoord Anja Peeten :  

▪ deze actie wordt intern met alle betrokken actoren (jeugd, sport, cultuur) nog verder 
geconcretiseerd.  

▪ In het algemeen : het KAP is een meerjarenplan dat de richting en de ambitie aangeeft 
waaraan het bestuur op korte en middellange termijn wil werken. Waarin men 
vooruitgang wil boeken. Een plan mag niet verward worden met een evaluatie- of 
eindrapport waarin wordt vermeld wat reeds gerealiseerd is. Het is dus logisch dat een 
aantal acties uit het KA-plan nog meer in detail vorm zullen moeten krijgen binnen de 
vooropgestelde termijnen. 

• Het KAP bevat een hele opsomming rond maatregelen voor slimmere energie. Zijn deze 
maatregelen niet terug te brengen tot het takenpakket dat het energieloket nu reeds invult?, 
vraagt raadslid Wyns. 
◦ Antwoord schepen : het energieloket is inderdaad een belangrijke pijler in de uitvoering 

hiervan. De deskundige die het loket bemant zal intern ook nog verder afstemmen wie vb. de 
contacten legt met specifieke doelgroepen, o.a. KMO-raad. 

• Denkt het bestuur aan de inrichting van een woonloket, in aanvulling op een energieloket? 
◦ Antwoord schepen : onze dienst wonen en mobiliteit vangt nu reeds heel wat vragen van een 

woonloket op. We hebben zelf reeds heel wat knowhow in huis. 
• 'Kernversterking met mogelijkheden voor betaalbaar wonen'?, hoe ziet het bestuur dit concreet? 

◦ Antwoord schepen : de ruimtelijke uitvoeringsplannen zijn in volle ontwikkeling en worden 
getrokken door de bevoegde schepen. Wat ook weer aantoont dat de uitvoering van het KAP 
geen werk is van 1 schepen of van 1 ambtenaar, maar dat duurzaamheid doorheen alle 
bevoegdheidsdomeinen loopt. Gelukkig is er een goede samenwerking zowel op politiek 
niveau tussen de schepenen als op ambtelijk niveau om over alle beleidsdomeinen heen aan 
duurzaamheid samen te werken. 

• Vraag raadslid Wyns : waar komen er mobipunten? 
◦ Antwoord schepen : we voorzien 2 mobipunten. In Sint-Pieters-Rode n.a.v. de wegen- en 

rioleringswerken in het kader van Winge fase-4 (deel 2 Gravenstraat/Rodestraat). Ook in 
Holsbeek dorp komt er een mobipunt. 

• Vraag raadslid Wyns : waar komen er fietsstraten?  
◦ Antwoord schepen : dit is nog in onderzoek. 

• Vraag raadslid Wyns : heropening van de Trage Wegen en een tragewegenplan. Wanneer wordt 
dit gepland? 
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◦ Antwoord schepen Janssens : het bestuur werkt doorlopend aan de Trage Wegen. En 
gelukkig maar, want in deze coronatijden wordt er dankbaar door de bevolking gebruik van 
gemaakt. 

• Vraag raadslid Wyns : duurzame consumptie aanmoedigen via het Repair Café is een goed idee. 
Kunnen we dit initiatief niet wat vaker laten plaatsvinden, al dan niet in samenwerking met het 
LDC? 

• Opmerking raadslid Wyns : een folder verspreiden in verschillende talen om het sorteren te 
promoten bij anderstaligen, strookt niet met de taalwetgeving. 
◦ Antwoord schepen : deze opmerking is terecht. Deze actie had moeten geschrapt worden in 

de definitieve versie van het KAP. Een dergelijke folder schat de schepen ook als minder 
relevant in voor een gemeente als Holsbeek. 

• Vraag raadslid Wyns : in het kader van de handhaving van zwerfvuil, moet het plaatsen van meer 
vuilbakken op het openbaar domein niet overwogen worden? 
◦ Antwoord schepen Janssens : voor hem is dat alvast geen goed plan. Hij geeft het voorbeeld 

van de gemeente Mol die ook glasbollen verwijdert, precies omdat deze zwerfvuil 
aantrekken. 

◦ Antwoord schepen Peeten : de aanpak van zwerfvuil blijft inderdaad onze bijzondere 
aandacht vragen, want het probleem neemt nog toe. Ook al gebeurt er hier in Holsbeek al 
heel veel rond (o.a. in het kader van Mooimakers en een zwerfvuilactie). 

• Vraag raadslid Wyns : in een rode zone geldt het principe dat er een individuele waterzuivering 
moet geplaatst worden door de eigenaar. Controleert het bestuur dit op het terrein? 
◦ Antwoord burgemeester : een rode zone is een zone waar een particulier individueel water 

moet zuiveren op zijn terrein. Minimum vereiste is hier de aanleg van een septische put 
(voorwaarde ook opgelegd in een gemeentelijk reglement van 2001). Bij nieuwe woningen, 
bij herbouw of bij grondige renovatie wordt die individuele waterzuivering ook opgelegd in 
de omgevingsvergunning. De burgemeester wil een en ander wel in proportie zien. Indien het 
Vlaamse gewest er momenteel via Aquafinprojecten niet in slaagt om meer dan 60% van het 
huishoudelijk afvalwater gescheiden af te voeren voor de woonkernen, kunnen we dan als 
lokaal bestuur voor woningen in de meer afgelegen rode zone zeer strenge verplichtingen 
opleggen en hierop ook streng controleren? 

• Vraag raadslid Wyns : wat zijn 'blauwgroene' vingers, die men wil opleggen in verkavelingen? 
◦ Antwoord schepen Peeten : blauwe vingers zijn beekjes of waterlopen die men terug open 

legt. Dit vindt men vooral terug in stadsvernieuwingsprojecten. Groene vingers houden het 
vergroenen in. O.a. voor De Vunt wordt hieraan gedacht. 

• Vraag raadslid Wyns : een reglement om storende constructies sneller te laten opruimen uit 
natuurgebied? Kan er een voorbeeld gegeven worden van een storende constructie die recent 
o.b.v. dit reglement is verwijderd? 
◦ Antwoord schepen Peeten : op de Beninksberg is er zo'n voorbeeld. 

• Vraag raadslid Wyns : hoe wil het bestuur de open ruimte veilig stellen? 
◦ Antwoord schepen Peeten : door geen nieuwe open ruimte meer te laten aansnijden, buiten 

de woongebieden. 
• Raadslid Wyns juicht toe dat verkavelingen zullen worden ingericht met kwaliteitsvol 

gemeenschappelijk groen. 
• Raadslid Wyns vraagt wat er gebeurt met de meer dan 100 ideeën die zijn voortgekomen uit de 

eerste vergaderingen van de Ronde Tafel van het Klimaat? Slechts 18 acties zouden hieruit 
worden overgehouden? De externe begeleiding van De Ronde Tafel zou worden stopgezet omdat 
de werkgroep zelfsturend is geworden? 
◦ Schepen Peeten antwoordt dat de Ronde Tafelinitiatieven o.w.v. de coronacrisis nu online 

plaatsvinden. Deze werkgroep van burgers gaat zeker in stand blijven en van zodra mogelijk 
ook opnieuw fysiek vergaderen. Heel wat interessante ideeën komen hieruit, het bestuur 
laat deze zeker niet in de kast liggen. Al blijft het ook de bedoeling dat burgers samen die 
ideeën proberen vorm te geven in hun buurt of nabije omgeving. 
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Raadslid Wyns betoogt tot slot dat N-VA Holsbeek het KAP te weinig cijfermatig onderbouwd vindt. 
Naast de acties ontbreken budgetten. De monitoring is niet concreet genoeg uitgewerkt. Het plan is 
heel ambitieus maar of het ook voldoende realistisch is? Dat blijkt niet uit concrete cijfers. 
Raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt) heeft 2 vragen bij het KAP : 
• er worden 2 elektrische laadpalen geplaatst voor wagens. Waar komen die precies en met welk 

wattage? 
◦ Schepen Janssens antwoordt dat er momenteel reeds een laadpunt is op het openbaar 

domein aan De Sterrekes in Holsbeek Dorp. Een tweede komt er aan de Delhaize. Deze 
oplaadpunten zijn bedoeld voor passanten, uiteraard niet voor bewoners. Deze laadpunten 
worden aangelegd door Fluvius. 

◦ Schepen Peeten geeft aan dat ze het vermogen van de laadpunten tegen volgende zitting 
navraagt. 

• Wat is de houding van Groen t.a.v. de uitbouw van hernieuwbare energie? In het klimaatplan 
staat op pg. 9 dat we inzetten op natuurlijke en onuitputtelijke energiebronnen als zon en wind 
en op groene restwarmte. In het zittingsverslag van de raad van 15 december meldt de schepen 
van Groen dat het pro-actief bevragen van de bevolking rond hernieuwbare windenergie niet in 
het beleidsplan staat en dat de Groenfractie het beleidsplan collegiaal wil uitvoeren. 
◦ De burgemeester geeft als waarnemend voorzitter van de gemeenteraad aan dat een 

discussie die op de vorige raad is gevoerd en die in het verslag toen werd opgenomen, nu 
niet moet worden overgedaan. 

In het algemeen onthaalt raadslid Hans Miseur dit gemeentelijk klimaatactieplan positief. Het is een 
zeer goede stap in de juiste richting. Een lijvig document met massaal veel acties. Hij betreurt het wel 
dat de focus in het plan eerder ligt op wat de gemeente zelf moet doen, terwijl de gemeente in haar 
eigen werking nauwelijks verantwoordelijk is voor 2% van de CO2-uitstoot in Holsbeek. Hij zou nog 
meer inzet willen zien op de mobiliteit van de burgers en op de uitstoot door huishoudens. Met 20% 
van de inspanning naar 80% reductie. Want door het goede voorbeeld te geven alleen, zal het 
bestuur deze gezinnen niet kunnen bereiken. Hij mist ook SMART-geformuleerde voorstellen in een 
aantal acties. Om al deze redenen onthoudt de Holsbeek Beweegt-fractie zich bij de stemming over 
het KAP. 
Voorzitter wnd. Hans Eyssen geeft vervolgens het woord aan raadslid Sabine Wyns voor een 
toelichting bij het namens N-VA ingediend amendement bij het KAP. (Het voorstel van amendement 
is letterlijk opgenomen in de notulen). 
Schepen Anja Peeten dankt raadslid Wyns voor het amendement. Zij kan zeker achter een voorstel 
voor meer bomen in Holsbeek staan, maar ziet niet in hoe dit amendement nog iets zou toevoegen 
aan het KAP? Omdat het KAP deze acties reeds helemaal bevat. Onder 3.3.4. van het KAP inzake 
adaptatiemaatregelen staat letterlijk dat het bestuur, aansluitend bij bestaande bossen, bomen 
aanplant waar dit mogelijk is. De betrokkenheid van de scholen is in het KAP ook reeds uitgewerkt. 
Schepen Peeten vindt het idee over het kinder- en geboortebos wel nieuw. Dit staat nog niet in het 
KAP en de schepen stelt de raadsleden voor om dit idee wel mee te nemen in onderzoek. 
Raadslid Wyns repliceert dat het KAP op het vlak van het aanplanten van bomen nog niet concreet 
genoeg is en dat een aanvulling van het KAP met het amendement dus zeker wel zinvol is. 
Burgemeester Hans Eyssen geeft aan dat Holsbeek (en al zijn deelgemeenten) reeds een bosrijk 
gebied is. Een boom is bij ons geen uitzondering. Hij stelt de raad voor om het KAP niet aan te passen 
i.f.v. het amendement.  
Voorzitter wnd. Hans Eyssen vraagt vervolgens de stemming over het amendement ingediend door 
de N-VA-fractie. Het amendement wordt verworpen met dien verstande dat het idee rond de aanleg 
van een geboortebos wordt onderzocht. 
 
 
35-210126R 
11 ZORGRAAD EERSTELIJNSZONE - STOPZETTING VERTEGENWOORDIGING DIENSTEN GEZINSZORG - 

KENNISNEMING 
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Sabine Wyns informeert waarom de gemeente nu plots van 2 vertegenwoordigers in de zorgraad 
terugvalt naar slechts 1. 
Hans Eyssen antwoordt dat elk van de 6 gemeenten van de eerstelijnszone Leuven Noord sowieso 
recht heeft op 1 vertegenwoordiger. Voor Holsbeek is dit schepen Anne Van Goidsenhoven. In de 
zorgraad van 30 personen zijn er daarnaast ook nog 4 andere geledingen vertegenwoordigd, 
waaronder de cluster Welzijn, die o.a. de thuiszorgdiensten actief op het grondgebied omvat. De 
cluster welzijn kiest zelf door wie men vertegenwoordigd wil zijn in de zorgraad. De voorbije 2 jaar 
was het diensthoofd welzijn en samenleven van OCMW Holsbeek hier aangeduid. Nu het 
diensthoofd ontslag neemt, duidt de cluster welzijn zelf een nieuwe vertegenwoordiger aan die deze 
keer van een private thuiszorgpartner zou komen. 
 
 
SEC11-210126R 
12 HUISHOUDELIJK REGLEMENT GEMEENTERAAD - VOORSTEL TOT AANPASSING 
Voorzitter wnd. Hans Eyssen geeft het woord aan raadslid Jo Vanmechelen om het voorstel van 
besluit namens de N-VA fractie toe te lichten. 
Jo Vanmechelen geeft aan dat de aanleiding van dit voorstel tot aanpassing van het huishoudelijk 
reglement voor de gemeenteraad is, het erg laat bezorgen van het lijvig klimaatactieplan aan de 
commissieleden. Het KAP werd op 18 januari samen met de agenda voor de gemeenteraad aan alle 
raadsleden verspreid. Op 19 januari werd het besproken op de raadscommissie. Als de 
commissieleden de bespreking grondig willen voorbereiden, dan moeten ze hiertoe ook de 
mogelijkheid krijgen. Zoniet, riskeert de commissie een maat voor niets te zijn en worden alle 
behandelde onderwerpen nog eens in extenso overgenomen in de bespreking in de plenaire zitting 
van de gemeenteraad. Daarom het voorstel om net als dit voor de BBC-rapporten decretaal verplicht 
is, de documenten die worden behandeld in een raadscommissie minstens 14 dagen voor de raad 
aan alle raadsleden te verspreiden. 
Hans Eyssen geeft toe dat het KAP erg laat ter beschikking is gesteld van de commissieleden. Maar 
het voorstel van besluit tot aanpassing van het HHR, zoals dit nu voorligt, kan hij niet goedkeuren, 
toch niet als algemene regel : 
• het hangt er ook van af wanneer je die raadscommissie inplant. Stel dat je deze de dag voor de 

raad inplant, dan kunnen die documenten gewoon mee verspreid worden met de agenda van de 
gemeenteraad via het digitaal vergaderplatform. 

• Meestal vinden de raadscommissies nu plaats in de week voor de gemeenteraad. Dan zal een 
verspreiding 8 dagen voor de commissie niet als algemene regel kunnen : 
◦ waar dit kan, in de mate van het mogelijke, streven de diensten er naar om documenten die 

in een raadscommissie moeten worden besproken, 8 dagen op voorhand aan de 
commissieleden te bezorgen. 

◦ De administratie doet inspanningen om alle ontwerpbesluiten en documenten voor de 
gemeenteraad tijdig aan het bestuur voor te leggen. In die voorbereiding is men ook 
afhankelijk van de timing van externe partners (ontwerpplannen, adviezen, ...). Soms moeten 
ontwerpbesluiten ook nog worden aangepast i.f.v. besprekingen binnen de beleidsploeg. Dit 
maakt dat de documenten pas dicht tegen de deadline van verspreiding kunnen worden 
afgerond. Deze voorbereidingstijd voor de diensten nog meer inkorten, zou er toe leiden dat 
agendapunten moeten worden uitgesteld naar een volgende zitting. Wat de werking niet ten 
goede komt. 

◦ De burgemeester stelt ook vast dat in een raadscommissie een fractie zelden standpunten 
inneemt. Een raadscommissie dient vooral om raadsleden goed te informeren zodat een 
standpunt kan ingenomen worden tegen de raad. 

Schepen Bram Van Baelen roept de raadsleden op om, in de mate van het mogelijke, in detail op een 
agendapunt door te vragen tijdens een commissie. Zo vermijden we dat deze talrijke vragen voor alle 
agendapunten nog moeten worden behandeld in de plenaire raadszitting. Het is evenmin de 
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bedoeling om vragen die reeds in de commissie zijn beantwoord, nog in extenso te hernemen op de 
gemeenteraad. Dan heeft een raadscommissie immers geen zin. 
Hans Miseur denkt dat het nuttig kan zijn om het verslag van de raadscommissie reeds voor de 
gemeenteraad aan de raadsleden te bezorgen. Dit om profilleringsdrang tijdens de gemeenteraad te 
beperken. 
 
 
SEC11-210126R 
13 STADSTOL BRUSSEL - MOTIE 
Voorzitter wnd. Hans Eyssen geeft het woord aan raadslid Vanmechelen voor een toelichting bij dit 
N-VA voorstel. 
Jo Vanmechelen licht vervolgens het voorstel van motie tegen de Brusselse stadstol toe. 
Hans Eyssen deelt mee dat het college ook al in zitting van 21 januari deze motie had aangenomen. 
In een licht aangepaste versie, nog meer op maat van onze Holsbeekse situatie. De burgemeester zag 
dit eerder als een taak voor het college als uitvoerend orgaan. Het kan z.i. niet de bedoeling zijn dat 
de gemeenteraad moties zou gaan stemmen tegen besluiten van andere besturen over thema's die 
het gemeentelijk belang overstijgen, en die dus betrekking hebben op materies waarvoor de 
gemeenteraad niet bevoegd is. De burgemeester geeft aan dat hij dit agendapunt van de oppositie 
wel mee wil stemmen. Omdat de stadstol uiteraard wel impact zal hebben op de Holsbeekse 
inwoners die dagelijks met de wagen naar Brussel pendelen. 
De voorzitter wnd. vraagt vervolgens de stemming over de motie. 
 
 
SEC11-210126R 
14 VACCINATIECENTRUM ROTSELAAR - SAMENWERKINGSOVEREENKOMST ELZ LEUVEN NOORD EN 

DE GEMEENTEN ROTSELAAR, HOLSBEEK EN TREMELO 
 
 
15  VRAGENKWARTIER 
De voorzitter wnd. van de gemeenteraad opent het vragenkwartier. 
De 7 vragen voor het vragenkwartier werden conform de leidraad voor digitaal en virtueel 
vergaderen door de raadsleden bezorgd aan de algemeen directeur tegen uiterlijk vanmiddag om 
12u. De algemeen directeur heeft deze vragen, in volgorde van binnenkomen, vervolgens in één 
document aan de raadsleden verspreid via e-mail. 
De voorzitter wnd. geeft tijdens het vragenkwartier telkens eerst het woord aan de vraagsteller en 
vervolgens aan een lid van het schepencollege voor een antwoord van het bestuur. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns : Werken Leuvensebaan - vragen bewoners Zagerijwijk  
• Werden/worden er op gemeentelijk niveau afspraken gemaakt met Ecowerf i.v.m. het ledigen 

GFT-bakken en afvalophaling tijdens de werken? Is er een verzamelpunt? Of worden bewoners 
geacht zelf afspraken te maken met buren om daar hun afval bij te zetten?  

• Kunnen de auto’s van de Zagerijwijk tijdelijk parkeren op het open terrein in Langeveld, langs het 
paadje naar de Zagerijwijk?  

Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens, antwoordt : 
• de samenwerking tussen de aannemer van de werken en Ecowerf loopt vlot. Daar waar Ecowerf 

met de vrachtwagen niet door kan, brengt het aannemersbedrijf het afval naar het inzamelpunt 
afgesproken met Ecowerf. 

• Het tijdelijk parkeren op het open terrein in Langeveld voor bewoners van de Zagerijwijk is 
inderdaad toegelaten. Met dank aan raadslid Annelies Vander Bracht om dit terrein hiervoor 
tijdelijk te laten gebruiken (zonder vergoeding). 
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Vraag van raadslid Sabine Wyns : Burgerparticipatie : samen naar een toekomst voor onze 
dorpskernen. Graag toelichting bij het traject, tijdslijn, verdere communicatie naar de inwoners? 
Aansluitende vraag van raadslid Jo Vanmechelen : De actie “Holsbeek denkt mee”  
Een actie die we vanzelfsprekend alleen maar kunnen toejuichen, maar waar we ons de vraag bij 
stellen waarom deze burgerparticipatieactiviteit met de wandelingen juist nu op dit moeilijke Covid 
moment werden georganiseerd, waardoor er beperkte deelnames waren en waarom de actie zo kort 
loopt – december tot februari. Is er de mogelijkheid dit te verlengen en te herhalen in de, hopelijk, 
zonnigere en gezondere lentemaanden? 
Burgemeester Hans Eyssen (intern het college bevoegd voor ruimtelijke ordening) antwoordt dat het 
participatietraject voor de ontwikkeling van de RUP's voor de dorpskernen, mede onder sterke 
impuls van de omgevingsambtenaar is gestart met een zeer brede, open vraagstelling. Omwille van 
corona gaat dit traject nu hoofdzakelijk online door. De ontwikkeling van de burgerparticipatietool 
'Holsbeek denkt mee' heeft inspanningen gekost. Deze tool staat nog een tijdje open voor reacties 
van burgers. De wandelingen kenden de voorbije weekends, in moeilijke COVID-omstandigheden, 
een goede bijval. In de groepjes van 4 wandelaars (1 begeleider per 3 deelnemers) kwamen heel wat 
interessante ideeën naar boven. 
Raadslid Wyns vindt het jammer dat deze wandelingen zo vroeg op het jaar kwamen. Want meer 
mensen hadden hier zeker aan willen deelnemen, buiten de winterperiode. Ze stelt voor om in de 
dorpskernen affiches op te hangen om de inwoners nog meer te prikkelen om hierover mee na te 
denken. 
De burgemeester antwoordt dat de wandelingen nog steeds online staan. Burgers kunnen ze ook nog 
op eigen initiatief doen. Maar de tijdslijn voor de ontwikkeling van het RUP voorziet dat in de periode 
februari-april 2021 de visie wordt uitgewerkt. Die planning is behoorlijk strak te volgen om de 
administratieve procedure toch binnen een redelijke termijn te kunnen afronden. 
 
Vraag Sabine Wyns : Brandveiligheidsattest Sterrekes Holsbeek-dorp. Stand van zaken? 
De burgemeester antwoordt dat het brandattest is aangevraagd in december. De hulpverleningszone 
gaat controle uitvoeren binnen 2 weken. 
 
Vraag Jo Vanmechelen : Adviesraden  
Op de gemeenteraad van 11 januari 2019 werd aan het bestuur gevraagd om het heractiveren van de 
adviesraden in onze gemeente te bewerkstelligen. Immers, sommige van die raden kwamen 
voordien amper samen en gaven aldus weinig blijk van participatie aan het Holsbeeks bestuur. 
Sommige raden zijn echter wettelijk of decretaal, anderen zijn verplicht o.w.v. sectorale subsidies en 
weer anderen zijn facultatief. Er werd toen door de burgemeester gewag gemaakt om er wel degelijk 
werk van te maken en hij onderstreepte het belang van adviesraden in het betrekken van bevolking 
bij de werking van de gemeente. Bij nazicht op de gemeentelijke website en in de verslagen van het 
CBS blijkt nu dat sommige niet onbelangrijke raden nog steeds niet geïnstalleerd zijn terwijl andere 
raden amper zijn samen gekomen om aan de participatie van het beleid deel te nemen. Zo blijken de 
GECORO, de milieuraad en de landbouwraad nog steeds niet te zijn samen gekomen, zelfs niet 
geïnstalleerd, dit terwijl deze raden juist zeer belangrijk zijn o.a. in het kader van het 
klimaatactieplan. De sportraad is, ondanks het zeer belangrijke dossier van de RUP Bruul, sinds mei 
2019 niet meer geconsulteerd geworden voor advies. 
De N-VA-fractie herhaalt haar vragen van de gemeenteraad van 2 jaar geleden : 
• Op welke manier gaat het bestuur zich engageren op volop in te zetten op de adviesraden en zo 

de Holsbeekse burger betrekken bij het gevoerde beleid? 
• Op welke manier engageert het bestuur zich om de informatie rond de adviesraden tot bij de 

burgers te brengen ? 
Hans Eyssen antwoordt dat de adviesraden steeds kunnen worden samen geroepen op initiatief van 
de voorzitter. De verkeersadviesraad is een raad die zeer actief vergadert (bijna maandelijks) onder 
impuls van de voorzitter. Het bestuur kan de voorzitter verzoeken om een adviesraad samen te 
roepen op het ogenblik dat er iets te bespreken is. Het is uiteraard niet de bedoeling om te 
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vergaderen om te vergaderen. Corona bemoeilijkt deze vorm van burgerparticipatie nu ook al bijna 
een jaar. Fysieke vergaderingen zijn niet aangewezen en digitaal vergaderen is ook niet voor iedereen 
toegankelijk. De voorzitter van de GECORO geeft o.a. aan dat ze verkiest om fysiek te vergaderen en 
een moment afwacht dat dit weer veilig kan. 
Rudy Janssens geeft aan dat deze vorm van burgerparticipatie ook niet steeds een juist beeld geeft 
over wat er écht leeft in de gemeente. Bij de adviezen van de VAR heeft hij wel vaker het gevoel dat 
men die dossiers bespreekt waarin een lid zelf een belang heeft. De landbouwraad is nog niet samen 
gekomen omdat deze niet samengesteld raakt. Niemand van de beroepsgroep reageerde op de 
oproep in de Hi. De schepen vraagt zich af of landbouwers wel vragende partij zijn voor een 
adviesraad? In het verleden was het maar al te vaak zo dat ze in deze raad opdrachten te horen 
kregen (vb. verplichtingen ingevolge nieuwe wetgeving), die ze dan vervolgens ook weer zelf 
moesten uitvoeren. 
Schepen Anne Van Goidsenhoven zegt dat de KMO-raad periodiek blijft vergaderen, op eenzelfde 
tempo als voorheen. Digitaal vergaderen lukt hier goed. Voor de seniorenraad ligt het digitaal 
vergaderen moeilijk en fysiek samenkomen is niet wenselijk in deze coronaperiode. 
Anja Peeten geeft aan dat zij de voorzitters van alle adviesraden vorige week heeft uitgenodigd op de 
infovergadering over het klimaatactieplan. Niet iedereen is op dit aanbod ingegaan. De schepen vindt 
dit dan een gedeelde verantwoordelijkheid. 
Jo Vanmechelen antwoordt aan schepen Anja Peeten (sinds vandaag ook schepen van cultuur en 
bibliotheek) dat de bibraad sinds 2015 niet meer zou zijn samengekomen (o.b.v. de verslagen die zijn 
terug te vinden op de website). Deze werking zou het bestuur toch kunnen stimuleren? 
Schepen Bram Van Baelen geeft aan dat de sportraad deze legislatuur in zijn nieuwe samenstelling 
wel al is samengekomen. Maar in deze coronatijden zijn er natuurlijk niet veel initiatieven die hier 
kunnen worden besproken. De schepen vermeldt dat alle adviesraden wel in een brede 
participatieronde zijn bevraagd en ook zijn geïnformeerd bij het tot stand komen van het reglement 
op de verdeling van de coronasubsidies. 3 participatiemomenten met de betrokken adviesraden zijn 
hieraan voorafgegaan : een bevraging op papier, een bespreking in de Sportschuur en een online 
informatiemoment. Deze participatiemomenten waren bovendien niet beperkt tot de adviesraden 
alleen. 
 
Vraag van raadslid Jo Vanmechelen : RUP Bruul. Graag een update rond dit dossier? 
Schepen Bram Van Baelen herhaalt dat de administratieve fase van het onteigeningsdossier reeds is 
afgerond. Vandaag was er de inleidingszitting van de gerechtelijke fase voor de Vrederechter. De 
advocaat van partij Lissens heeft begin januari aan de notaris gevraagd om datum te stellen voor het 
verlijden van de verkoopakte. De notaris heeft hierop aan de partijen opnieuw 3 data voorgesteld. 
De gemeente heeft inmiddels bevestigd dat deze data haar vertegenwoordigers passen, maar 
inmiddels is er door de notaris nog geen datum bevestigd. 
 
Vraag van raadslid Hans Miseur : Liefdadigheidsprojecten – bestemming van de geschonken 
goederen? Één van de grootste problemen bij inzamelingen voor allerhande liefdadigheid projecten 
is de bezorgdheid dat de schenkingen niet terecht komen op de plaats waarvoor zij 
ingezameld/gevraagd werden.  Allerhande complottheorieën en roddels zorgen ervoor dat de gulle 
schenkers niet meer ingingen op de vragen en geeft een slechte reputatie aan de organisators. Als 
gemeenteraadsleden zouden we dan ook best een eenduidig antwoord kunnen geven om dergelijke 
roddels onmiddellijk de kop kunnen in te drukken.  Kunnen we daarom een gezamenlijk antwoord 
afspreken zoals : De Lions club van SPR en de gulle schenkers van speelgoed voor de minder 
bedeelden waren/zijn ervan op de hoogte dat hun geschonken goederen tevens naar de 
speelpleinen, naschoolse opvang, medewerkers van thuiszorgdiensten en het containerpark gaan en 
dus niet alleen naar de minder bedeelde. Graag wel wat meer details hierbij want noch in de Hi noch 
in politieke propaganda konden we hier iets van terugvinden. 
Schepen van welzijn en voorzitter van het bijzonder comité, Anne Van Goidsenhoven, antwoordt : 
De vraag van raadslid Miseur gaat om 2 verschillende dossiers : 
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• De kerstpakketten van de Lions club (jaarlijks 100 pakketten) gaan integraal naar kansarme 
gezinnen in Holsbeek.  
◦ Het gaat ‘m hier om gezinnen die bij de maatschappelijk werkers gekend zijn o.w.v. hun 

beperkte financiële middelen/kansarmoede (mensen met leefloon of met een nood aan 
dringende financiële steun o.b.v. een sociaal en financieel onderzoek, mensen in 
budgetbeheer, LOI-bewoners, bewoners van sociale woningen). 

◦ De lijsten met gezinnen die een pakket hebben ontvangen zijn ter inzage van de leden van 
het bijzonder comité voor de sociale dienst. 

• De speelgoedactie die het OCMW jaarlijks zelf organiseert. 
◦ Deze actie is jaarlijks zeer succesvol. Het OCMW krijgt erg veel speelgoed binnen. Ook 

nieuwe stukken. Soms ook onvolledige puzzels of kapot of sterk vervuild speelgoed. 
◦ Dit speelgoed wordt als volgt verdeeld : 

▪ Kinderen uit kansarme gezinnen (opnieuw op basis van de dossiers van de 
maatschappelijk werkers. Het zijn dus gezinnen die al bij het OCMW gekend zijn en waar 
op basis van een sociaal onderzoek duidelijk is dat er kansarmoede is 
• In 2020 – 19 gezinnen met 31 kinderen <12j + 5 kdn. >12j. 
• Elk kind heeft minstens 1 nieuw speelgoed + 1 mooi 2dehandsstuk ontvangen. 
• De lijst met de gezinnen die speelgoed hebben ontvangen ligt ter inzage van de leden 

van het bijzonder comité. 
▪ Het speelgoed dat dan nog overblijft wordt als volgt verdeeld : 

• gemeentelijke speelpleinwerking heeft de eerste keuze. 
• Vervolgens maakt de buitenschoolse opvang van een school in de gemeente een 

keuze. Dit jaar was dit GBS Het Anker in Nieuwrode. 
• Al het resterend speelgoed wordt naar de kringloopwinkel gebracht (er gaat dus 

niets naar medewerkers van het lokaal bestuur, noch naar het containerpark). 
• Kort : het ingezamelde speelgoed 2020 is terecht gekomen bij spelende kinderen van de 

gemeente Holsbeek. Wat niet meer bruikbaar was voor onze eigen kinderen is bezorgd aan de 
Kringloopwinkel. 

 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij  
• de notulen  
• het zittingsverslag 
uit de gemeenteraadszitting van 15 december 2020. Beide documenten worden bijgevolg conform 
art. 32 van het Decreet lokaal bestuur als goedgekeurd beschouwd. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
 
 
 
 

 
 
 
 

Ria VERSTRAELEN Ann SPAEPEN 
 


